
 
 
 
 
 
Vragen o.b.v. art 45 reglement van orde 
 

Eind november 2020 stelden we vragen over (het oormerken van) rijksgelden bedoeld als steun voor 
de cultuursector. De wethouder gaf destijds aan dat er met die gelden in het vooruitzicht al een 
onderzoeker was aangesteld naar de beste manier om het in te zetten. Wellicht dat er tijdens een 
bijpraatmoment in januari meer duidelijkheid gegeven kon worden.  
 
Via een aantal sessies met organisaties en makers uit de stad, is er inmiddels een duidelijker beeld 
over de denkrichting van het nieuwe cultuurbeleid. Ook weten we dat we daar maart / april 
informatie over zullen ontvangen. Maar over de besteding van de ‘coronagelden’ hebben we 
eigenlijk nog geen nadere informatie, terwijl juist daar de nood behoorlijk hoog is. 
 
Dat brengt de fractie van D66 tot de volgende vragen aan het college. 
 

1. Hoe staat het met het onderzoek naar een zo effectief mogelijke besteding van de gelden uit 
het steunpakket?  

 
2. Zijn er al bedragen uitgekeerd aan organisaties of makers?  

 
3. Zo ja, op basis van welke afwegingen is dat dan gedaan? 

 
4. Is het college bereid om (alsnog) het bedrag afkomstig uit het steunpakket te oormerken, 

zodat het volledige bedrag ingezet wordt ter ondersteuning van de kunst- en cultuursector?  
 

Namens de fractie van D66 Zwolle, 
Mark Oldengarm 


